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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2022 
z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lubrańcu dnia 28 czerwca 2022 r. 

 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski rozpoczął obrady sesji o godz. 1112, 

powitał wszystkich przybyłych radnych rady miejskiej; Burmistrza Lubrańca p. Stanisława 
Budzyńskiego z pracownikami; Zastępcę Burmistrza Lubrańca p. Marka Górecznego, skarbnika 
gminy p. Ewę Janicką, wszystkich przybyłych kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów                                
i przewodniczącego zarządu osiedla, mieszkańców miasta i gminy oraz wszystkich śledzących 
transmisję obrad dzisiejszej sesji. Następnie poinformował wszystkich, że zgodnie z art. 20 ustęp 1b 
ustawy o samorządzie gminnym obrady rady miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  
Na podstawie art. 14 ustęp 2, 3 i 4 ustawy o samorządzie gminnym głosowanie jawne na sesjach 
rady odbywa się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 
głosowań radnych, a imienne wykazy głosowań podaje się do publicznej wiadomości w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Przewodniczący poprosił o uwzględnienie w trakcie obrad – szczególnie 
podczas ewentualnych wypowiedzi - konieczności bezwzględnego przestrzegania przepisów prawa                       
w zakresie ochrony danych osobowych tj. Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i rady                        
w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 
swobodnego przepływu takich danych. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie obecności 
poprzez naciśnięcie odpowiedniego przycisku na otrzymanym terminalu. 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski stwierdził, że w obradach dzisiejszej sesji rady 
miejskiej udział bierze 15 radnych to jest 100% składu rady, wobec powyższego decyzje, które 
zapadną są prawomocne. Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
Porządek obrad sesji przewodniczący rady miejskiej zaproponował następujący: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Lubrańcu z dnia 24 maja 2022 r. 
5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał. 
6. Informacje przewodniczących komisji rady miejskiej o pracy komisji w okresie międzysesyjnym. 
7. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Lubraniec za 2021 r. 
    1) Debata nad raportem o stanie Gminy Lubraniec za 2021 r. 

   a/ głosy radnych, 
   b/ głosy mieszkańców gminy. 

    2) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lubrańca wotum zaufania. 
8. Rozpatrzenie oraz przedstawienie:  

a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lubraniec wraz z informacją o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego oraz planów finansowych instytucji kultury                                    
i  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za 2021 rok,  

b) sprawozdań finansowych – bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
za 2021 rok, 

c)  informacji o stanie mienia gminy na dzień 31 grudnia 2021 roku, 
d) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Lubrańca 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy,  
e)  opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu o wykonaniu budżetu gminy za                

2021 rok, 
f)  wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu w sprawie udzielenia absolutorium 

za  2021 rok Burmistrzowi Lubrańca,  
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g)  opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                            
w Lubrańcu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Lubrańca za wykonanie budżetu za       
2021 r.,  

h)  dyskusja. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego                                     

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lubrańca absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania oceny raportu o sytuacji ekonomiczno-

finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminy Lubraniec za              
2021 r. i prognozy sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2022 – 2024. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody                  
i odprowadzania ścieków  na terenie Gminy Lubraniec. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Lubraniec na 2022 rok.     

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/289/2021 Rady Miejskiej                   
w Lubrańcu z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubraniec na lata 2022 – 2035. 

17. Rozpatrzenie informacji o wykonaniu w 2021 r. planu finansowego wydzielonego rachunku 
środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Gminy Lubraniec. 

18. Rozpatrzenie informacji o petycjach rozpatrzonych w 2021 r. przez Radę Miejską                           
w Lubrańcu oraz Burmistrza Lubrańca. 

19. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
20. Zamknięcie obrad sesji.   
Do przedstawionego porządku obrad radni nie zgłosili zmian, uwag i zapytań.  
Przedstawiony do realizacji porządek obrad przewodniczący rady miejskiej poddał pod głosowanie.  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 15 głosami za, przyjęli do realizacji 
zaproponowany przez przewodniczącego rady miejskiej porządek obrad. Raport z imiennego 
głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 4 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski poinformował, że protokół z obrad XXXII sesji 
Rady Miejskiej w Lubrańcu był wyłożony w biurze rady miejskiej i każdy radny z jego treścią mógł 
się zapoznać. Do rozpoczęcia obrad sesji radni do treści protokołu nie wnieśli  uwag i korekty                               
w zapisach.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie treści protokołu z obrad XXXII sesji rady 
miejskiej z dnia 24 maja 2022 r.    
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 15 głosami za przyjęli treść protokołu z obrad 
XXXII sesji Rady Miejskiej w Lubrańcu, które odbyły się dnia 24 maja 2022 r. Raport                       
z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt  5 
Przewodniczący rady miejskiej, poinformował, że sprawozdania dotyczące przygotowania 
projektów uchwał pod obrady dzisiejszej sesji, wydanych w okresie międzysesyjnym zarządzeń oraz 
zawartych umów zostały radnym przesłane wraz z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. Informacja 
została również umieszczona na stronie BIP urzędu. Następnie poprosił Burmistrza Lubrańca                    
p. Stanisława Budzyńskiego o zabranie głosu i przedstawienie sprawozdania z pozostałej 
działalności w okresie między sesjami. 
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Burmistrz Lubrańca podziękował wszystkim osobom i instytucjom za włączenie się w organizacje 
Dni Lubrańca. Burmistrz poinformował, że z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 
Strategicznych gmina Lubraniec otrzymała 5 mln zł. na inwestycje - budowa i przebudowa 
infrastruktury sportowo-rekreacyjnej na terenie gminy. Następnie podziękowania złożył osobom 
rządzącym za przyznane środki, parlamentarzystom, a szczególnie wiceminister p. Annie Gębickiej.  
Radny Stefan Szczupakowski w swoim imieniu oraz Pani Sołtys Sołectwa Koniec, podziękował 
Burmistrzowi Lubrańca, zastępcy burmistrza i skarbnikowi gminy za złożenie wniosku dotyczącego 
modernizacji świetlicy wiejskiej w m. Koniec oraz pracownikom działu inwestycji za jego  
precyzyjne przygotowanie. 
Ponieważ do przedstawionych przez burmistrza sprawozdań radni nie zgłaszali uwag i zapytań, 
przewodniczący rady poddał je pod głosowanie.  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie – 15 głosami za – przyjęli treści przedstawionych 
sprawozdań przez burmistrza. Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  
Treści przedstawionych sprawozdań stanowią załącznik do protokołu.  

Do pkt 6 
Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Lubrańcu, tj. Pani Lidia Nowak – 
przewodnicząca komisji edukacji i spraw społecznych, Pan Lesław Stanisławski – przewodniczący 
komisji infrastruktury technicznej, porządku publicznego, spraw komunalnych i ochrony środowiska 
oraz Pan Jacek Urbański – przewodniczący komisji budżetowo –finansowej i rolnictwa, przedstawili 
sprawozdanie z działalności komisji w okresie między sesjami. Treści poszczególnych sprawozdań 
stanowią załącznik do protokołu.  
Ponieważ do przedstawionych przez poszczególnych przedstawicieli komisji rady informacji radni nie 
zgłaszali uwag i zapytań, przewodniczący rady poddał je pod głosowanie.  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie – 15 za – przyjęli treść przedstawionych przez 
poszczególnych przedstawicieli komisji rady (tj. przewodniczącą komisji edukacji i spraw 
społecznych – L. Nowak, przewodniczącego komisji infrastruktury technicznej, porządku publicznego, 
spraw komunalnych i ochrony środowiska – L. Stanisławskiego i przewodniczącego komisji budżetowo 
– finansowej i rolnictwa – J. Urbańskiego) sprawozdań o pracy komisji w okresie międzysesyjnym. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 7.1a Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Lubraniec za 2021 r. 
Przewodniczący rady P. Sławianowski poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 
ustawy o samorządzie gminnym Burmistrz Lubrańca Pan Stanisław Budzyński przedstawił                                  
w ustawowym terminie, to jest do dnia 31 maja br.  radnym rady miejskiej Raport o stanie Gminy 
Lubraniec za rok 2021. Raport został także opublikowany na stronach BIP urzędu. Temat 
rozpatrzenia raportu oraz zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Lubrańca wotum zaufania był rozpatrywany podczas posiedzeń komisji rady miejskiej. Radni przy  
głosie wstrzymującym – radnego Jarosława Sobczyńskiego i braku opinii radnego Zbigniewa 
Siewierskiego, który nie brał udziału w posiedzeniu komisji, pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały, nie wnosząc do raportu uwag. Opracowany i dostarczony radnym raport  rada  miejska 
rozpatruje podczas obrad dzisiejszej sesji. Przy rozpatrywaniu raportu o stanie gminy, zgodnie                                       
z obowiązującymi przepisami prawa przeprowadza się debatę, w której głos mogliby również zabrać 
mieszkańcy gminy o ile złożyliby do niego jako przewodniczącego rady miejskiej pisemne 
zgłoszenie, poparte podpisami – co najmniej 20 osób. Takich zgłoszeń do wyznaczonego dnia nie 
otrzymał.  
Przewodniczący rady miejskiej poprosił radnych o zabranie głosu w temacie otrzymanego 
dokumentu – Raportu o stanie Gminy Lubraniec za rok 2021.   
Radny J. Kowalewski zabierając powiedział, że jego zdaniem „przedstawiona opisówka Raportu, to 
raczej nadaje się na materiał promocyjny”. Następnie zawnioskował by w przyszłorocznym 
Raporcie wskazać zadania, które wymagają realizacji w latach przyszłych , choćby te rzeczy 
wskazywane w protokołach z posiedzeń komisji infrastruktury .... Zdaniem radnego takie dane 
można by było wykorzystać przy opracowaniu budżetu na rok przyszły. Radny prosił burmistrza                 
o uwzględnienie jego propozycji przy opracowaniu przyszłorocznego Raportu. To co obecnie 
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burmistrz przedstawił zdaniem radnego „nie da się tego nie przyjąć”.     
Burmistrz Lubrańca S. Budzyński odpowiedział, że podejmie decyzje korzystną, i jego zdaniem jest 
to dobry pomysł. Jeżeli chodzi o potrzeby to można dokonać zapisów na jakieś 3 mld zł. i to zawsze 
można wprowadzić. Następnie radnemu burmistrz podziękował „za wskazówki”. 
Do pkt 7.1b  Brak wystąpień mieszkańców gminy. 
Do pkt 7.2  
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Lubrańca wotum zaufania. Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag  
i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały przewodniczący rady miejskiej skierował pod 
głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 15 głosami za, podjęli uchwałę w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Lubrańca wotum zaufania.  
Uchwała Nr XXXIII/341/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 15 radnych tj. 100% składu rady. 
Do pkt 8 a,b,c,d 
Skarbnik gminy E. Janicka przedstawiła treść opracowanego sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Lubraniec wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz 
planów  finansowych  instytucji kultury,  samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej za 
2021 rok, materiały stanowią załącznik do protokołu. 
Skarbnik poinformowała, że budżet gminy Lubraniec na 2021 r. został przyjęty uchwałą                       
z dnia 29 grudnia 2021 roku w wielkościach: dochody 43.711.000 zł.; wydatki 47.511.000 zł.; 
planowany deficyt -3.800.000 zł.; przychody 6.400.000 zł.; rozchody 2.600.000 zł. Na przestrzeni 
roku budżet był zmieniany 16 razy i konsekwencją wprowadzonych zmian jest zwiększenie 
dochodów o kwotę 12.085.153 zł., a planu wydatków o kwotę 12.094.552,31 zł. Zmiany dokonano 
na podstawie 8 uchwał rady miejskiej i 8 zarządzeń burmistrza. Zwiększenia budżetu dokonywano 
w związku z otrzymaniem środków na dofinansowanie zadań własnych bieżących i majątkowych; 
dotacji celowych na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej; dotacji celowych 
na realizację zadań własnych; dotacji celowych na realizacje zadań na podstawie porozumień; 
zwiększenie subwencji oraz korekty własnych dochodów bieżących i majątkowych. Zmniejszenia 
budżetu dokonywano w związku ze zmniejszeniem dotacji celowych na realizację zadań własnych 
i zleconych z zakresu administracji rządowej; dokonywano również korekty  w planie wydatków 
bieżących w celu urealnienia planu do przewidywanego wykonania. Szczegółowa realizacja była 
omówiona podczas posiedzeń poszczególnych komisji rady miejskiej. Wykonanie dochodów - plan 
55.796.153 zł., wykonanie 57.051.086,95 zł. tj. 102,25% w tym: dochody majątkowe plan 
9.599.576,68 zł., wykonanie 10.168.819,67 zł. tj. 105,93% planu, co stanowi 17,82% dochodów 
budżetowych. Dochody bieżące plan 46.196.576,32 zł., wykonanie 46.882.267,28 zł. tj. 101,27%, 
co stanowi 82,18 % dochodów ogółem.  
Łączna kwota skutków obniżenia górnych stawek podatkowych wynosiła 731.362,37 zł.                           
( w 2020 r. - 690.190,39 zł. ) w tym: - podatku od nieruchomości 465.062,83 zł. ( w 2020 r. -  
439.311,38 zł.), - podatku od środków transportowych 76.645,03 zł. ( w 2020 r. - 59.931,00 zł.), - 
podatku rolnego 189.654,51 zł. ( w 2020 r. - 190.948,01 zł.). 
Skutki udzielonych ulg i zwolnień wyniosły 578.918,62 zł. ( w 2020 r. - 660.676,89 zł. ), z tego   w 
podatku od nieruchomości 442.286,62 zł. i opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
136.632,00 zł.  
Skutki decyzji wydanych przez organ podatkowy na podstawie Ordynacji podatkowej za 2021 r. 
wyniosły 327.728,40 zł.  ( w 2020 r. - 64.438,50 zł. ), są to umorzenia, w tym: 
- podatek od nieruchomości 277.128,60 zł. ( w 2020 r. - 23.294,40 zł.) 
- podatek rolny 32.350,00 zł. ( w roku 2020 - 28.662,60 zł..), 
- podatek od środków transportowych 2.860,00 zł. ( w 2020 r. – 3.157,00 zł. ),  
- opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi 15.389,80 zł. ( w 2020 r. - 9.319,50  zł. ). 
Rozłożenie na raty, odroczenie terminu płatności stanowiło kwotę 8.799,00 zł.  
Dochody podatkowe stanowiły kwotę 9.980.424,36 zł.  tj. 21,29% dochodów bieżących budżetu. 
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Należności wymagalne na koniec 2021 r. zgodnie ze sprawozdaniem wynoszą ogółem 
2.930.745,53 zł., z tego, z tytułu: podatków 756.841,82 zł.; opłaty za gospodarowanie odpadów 
komunalnych 427.626,07 zł.; pozostałych należności innych niż wynikające z ordynacji podatkowej 
408.527,21 zł.; należności od dłużników zobowiązanych do alimentacji 1.320.967,73 zł. i inne 
świadczenia 16.782,70 zł. Należności ogółem na koniec 2021 r. wynoszą 3.369.352,72 zł. w tym: 
wymagalne 2.930.745,53 zł. ( w porównaniu do 2020 r. zwiększyły się o 333.035,87 zł.). Plan 
wydatków po zmianach wynosił 59.605.552,31 zł., wykonanie 54.154.527,57 zł., tj. 90,85% planu. 
Wydatki bieżące wraz z rezerwą - plan 43.420.312,76 zł., wykonanie 41.438.332,25 zł., co stanowi 
95,44% planu wydatków bieżących, natomiast 76,51% wydatków ogółem, w tym: wydatki na 
wynagrodzenia i pochodne wynikające ze stosunku pracy 15.836.631,26 zł.(38,21%), w tym 
wynagrodzenia dotyczące realizacji zadań zleconych przez administrację rządową              
248.898,08 zł.; wydatki na obsługę długu 173.905,63 zł. (0,42%),  wydatki na realizację zadań 
określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałanie narkomanii 175.850,95 zł. (0,42%), wydatki związane z realizacją zadań z zakresu 
administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami 14.496.502,59 zł.(34,99%), dotacje na 
wydatki bieżące przekazane z budżetu 1.782.868,67 zł. (4,31%), pozostałe wydatki bieżące 
8.972.573,15 zł. (21,65%). Wydatki bieżące związane z realizacją zadań rządowych stanowią 
34,99% ( natomiast w 2020 roku było to 34,19%) wydatków bieżących. Wydatki na wynagrodzenia 
i pochodne średnio wzrosły o  4%. Wydatki na obsługę długu zmniejszyły się o kwotę 50.664,97 zł. 
z uwagi na obniżenie stopy procentowej od kredytów, wydatki na profilaktykę problemów 
alkoholowych zwiększyły się o 34.954,19 zł. Wydatki majątkowe - na plan 16.185.239,55 zł., 
zrealizowano 12.716.195,32 zł. tj. 78,57 % planu, co stanowi 23,49% wykonania wydatków ogółem, 
w tym: zakupy inwestycyjne plan 317.394,00 zł., wykonanie 119.084,27 zł.; wydatki inwestycyjne - 
plan 15.053.665,00 zł., wykonanie 12.326.215,05 zł., (w tym udział środków europejskich 
2.264.036,43 zł.); dotacje na inwestycje dla innych podmiotów - plan 814.180 zł., wykonanie 
270.896,00 zł. Wydatki inwestycyjne były finansowane w 60,78% ze środków pozyskanych                      
z  zewnątrz – kwota 7.728.374,80 zł, natomiast 4.987.820,52 zł. tj. 39,22% została opłacona ze 
środków własnych. Dotacje na wydatki bieżące planowane w budżecie w wysokości 
1.835.885,00 zł. zostały przekazane w 97,12% co stanowi kwotę 1.782.868,67 zł. (3,29%  
wydatków wykonanych ogółem a 4,30% wydatków wykonanych bieżących), dotacje dla: innych jst 
123.473 zł., instytucji kultury 736.500 zł. - w tym: LCDK 419.000 zł., MGBP 317.500 zł., jednostek 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych 212.220 zł. - klub Nadzieja 82.220 zł., kluby 
sportowe 130.000,00 zł.; Stowarzyszeń – OSP  233.165 zł., niepublicznych jednostek systemu 
oświaty 477.510,67 zł.  
Na pomoc społeczną planowano 2.179.612,95 zł., wydatkowano 2.086.702,50 zł. tj. 95,74%, są to 
wydatki bieżące.  
Zobowiązania ogółem na koniec 2021 r. zgodnie ze sprawozdaniem wynoszą 1.265.302,00 zł., są to 
zobowiązania niewymagalne. Stan środków na rachunku bieżącym na dzień 31.12.2021 r. wynosił 
7.911.017,12 zł. ), w tym: subwencja oświatowa na styczeń 2022 r. wynosiła 667.106,00 zł., środki 
na realizacje zadań związanych z gospodarką wodno-ściekową 2.374.638 zł., środki z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych 400.000 zł.  Wynik finansowy za rok 2021 - na planowany deficyt 
w kwocie 3.809.399,31 zł. uzyskano za rok 2021 wynik dodatni w kwocie + 2.896.559,38 zł. Na 
plan przychodów 7.059.399,31 zł., wykonano 7.831.994,12 zł. co stanowi 110,94% planu, 
w tym: plan kredytów 5.400.000,00 zł., pobrano 2.800.000,00 zł.; niewykorzystane środki pieniężne 
9.399,31 zł. wolne środki za 2020 r. 1.650.000,00 zł., wykonane 5.022.594,81 zł. Na plan 
rozchodów 3.250.000,00 zł., wykonano 3.250.000,00 zł. co stanowi 100% planu. Z wolnych 
środków za rok 2020 zostały spłacone raty kredytów. Zadłużenie na 01.01.2021 r. wynosiło 
18.098.000,00 zł. Spłaty rat kredytów i pożyczek w 2021 r. -3.250.000,00 zł. Pobrany  kredyt 
w 2021 r. +2.800.000,00 zł. Stan zadłużenia na koniec 2021 r. wynosił 17.648.000,00 zł., są to 
zobowiązania z tytułu kredytów. Zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek na 
koniec 2021 r. w stosunku do wykonanych dochodów stanowiło 30,93%. Na koniec.2021 r. gmina 
nie posiadała żadnych zobowiązań wymagalnych. Plan wydatków w ramach funduszu sołeckiego na 
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2021 r. zakładał kwotę 576.731,95 zł. z tego wydatkowano na planowane przedsięwzięcia 
537.421,14 zł., tj. 93,19%, w tym na: infrastrukturę drogową 242.500,03 zł., administrację 
64.875,38 zł., bezpieczeństwo publiczne 80.304,42 zł., oświatę i wychowanie 15.281,68 zł.; 
oświetlenie drogowe 72.691,16 zł., kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego 54.134,33 zł., kulturę 
fizyczną 1.343,90 zł., gospodarkę mieszkaniową 6.290,24 zł. Refundacja poniesionych wydatków 
w wysokości 24,288% nastąpi w 2022 r.  
MGBP w Lubrańcu przychody planowała w kwocie 343.600,00 zł.;  w tym: - dotacja z budżetu 
z Urzędu Miejskiego 317.500,00 zł., - wpływy z usług 18.674,00 zł. - dotacja z Biblioteki 
Narodowej 7.426,00 zł., wykonane 341.898,41 zł., w tym: - dotacja z budżetu z Urzędu Miejskiego     
317.500,00 zł. - wpływy z usług 15.889,78 zł., - pozostałe dochody operacyjne 1.082,63 zł. 
Głównym źródłem przychodów jest dotacja z Urzędu Miejskiego w Lubrańcu, stanowi ona 92,86% 
planu. Rozchody planowane w kwocie 343.600,00 zł. wykonano w kwocie 342.900,71 zł. tj.                           
w 99,80%. Należności na koniec analizowanego okresu wynoszą 1.310,00 zł. i są to należności 
niewymagalne. Na koniec 2021 roku wystąpiły zobowiązania niewymagalne w kwocie 978,15 zł. 
wobec SPZOZ w Lubrańcu. Kwota środków na rachunku bankowym na koniec 2021 r. wynosi  
53,35 zł. 
Lubranieckie Centrum Dziedzictwa Kulturowego – plan dochodów wynosił 450.500,00 zł., 
wykonanie 435.543,65 zł. co stanowi 96,68% planu. Na przychody zrealizowane w opisywanym 
okresie składają się: wpływy z usług kwota 15.043,65 zł., darowizny otrzymane na działalność 
1.500,00 zł., dotacja dla LCDK ( podmiotowa z Urzędu Miejskiego w Lubrańcu) 419.000,00 zł.  
Głównym źródłem przychodów pozwalających na funkcjonowanie LCDK jest otrzymana dotacja 
podmiotowa od organizatora, która stanowi 96,20% przychodów wykonanych ogółem. Przychody 
z usług świadczonych przez LCDK to 3,46% ogólnych przychodów, darowizny 0 ,34%. 
Poniesione wydatki – plan 450.500,00 zł., wykonanie 438.991,34 zł. tj. 97,45%. Wydatki poniesione 
w roku sprawozdawczym to wydatki bieżące. LCDK na koniec analizowanego okresu posiadało 
zobowiązania niewymagalne w kwocie 1.568,65 zł. Stan środków pieniężnych na rachunku 
bankowym (podstawowym) na koniec 2021 r. wynosił 2.759,23 zł. 
Jeżeli chodzi o SPZOZ to plan  przychodów wynosił 1.897.600,00 zł., a wykonanie 1.897.517,57zł., 
tj. 100,00%. Ogółem należności wyniosły 178.550,56 zł. ( za  2020 rok 138.080,68 zł.), są to 
należności niewymagalne i wynikają z rozliczeń od kontrahentów. Ogólny plan kosztów wyniósł 
1.844.947,00 zł. (w 2020 r. wynosił 1.672.450,00 zł.) a wykonane zostały w wysokości 
1.844.804,63 zł., co stanowi 99,99%. 
Ogółem zobowiązania wyniosły 78.653,28 zł. ( za 2020 rok 154.869,46 zł.),  są to zobowiązania 
niewymagalne. Przychody wyniosły 1.897.517,57 zł., a koszty 1.844.804,63 zł. Wynik roku to 
kwota + 52.712,94 zł. Stan środków w kasie i rachunku bankowym na początku 2021 r. wynosił 
416.869,47 zł. a na koniec roku 468.134,08 zł. 
Skarbnik gminy E. Janicka przedstawiła też informację o kształtowaniu sie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lubraniec w 2021 r., która jest integralną częścią budżetu. Wieloletnia Prognoza 
Finansowa w 2021 roku była dziewięciokrotnie zmieniana pod potrzeby budżetu. Informacja 
opisowa wraz z układem tabelarycznym stanowi załącznik do protokołu.  
Do pkt 8 b 
Skarbnik gminy E. Janicka przedstawiła sprawozdania finansowo – bilansowe z wykonania budżetu 
jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok wraz z bilansem SPZOZ i jednostek kulturalnych. 
Treść sprawozdań szczegółowo była omówiona podczas posiedzeń komisji rady miejskiej i stanowi 
załącznik do protokołu. 
Do pkt 8 c 
Skarbnik gminy E. Janicka przedstawiła informację o stanie mienia gminy na dzień 31 grudnia  
2021 r. Informacja stanowi załącznik do protokołu i szczegółowo była omówiona podczas posiedzeń 
komisji rady miejskiej. Wartość majątku na 31.12.2020 r. wynosiła 162.487.073,01 zł., przychody  
w 2021 r. wyniosły 13.244.198,34 zł. a rozchody 822.248,92 zł. Wartość majątku na 31.12.2021 r. 
wynosiła 174.909.022,43 zł., z tego z tytułu: prawa własności 168.117.798,05 zł.; mienia                          
w zarządzie 2.479.085,12 zł.; użytkowania wieczystego 102.539,26 zł., udziałów 4.209.600,00 zł. 
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Dochody zaplanowane w kwocie 452.600,26 zł., zrealizowano 403.345,45 zł., z tego dochody:                   
z tytułu użytkowania wieczystego  planowano 9.600,00 zł. zrealizowano 9.923,00 zł.,  z tytułu 
najmu i dzierżawy zaplanowano 320.000,26 zł, zrealizowano 358.009,05 zł., z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności planowano 3.000,00 zł. 
wykonano 3.423,4 zł.,  ze sprzedaży majątku planowano 120.00,00 zł. wykonano 31.990,00 zł. 
Do pkt 8 d 
Skarbnik gminy E. Janicka przedstawiła treść pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej     
o przedłożonym przez Burmistrza Lubrańca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok wraz                 
z informacją o stanie mienia Gminy, treść stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 8 e 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu Dariusz Rzekanowski przedstawił 
treść pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu o wykonaniu budżetu 
gminy za 2021 rok. Treść stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 8 f 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu Dariusz Rzekanowski przedstawił 
treść wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu w sprawie udzielenia absolutorium 
za  2021 rok Burmistrzowi Lubrańca. Treść wniosku stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 8 g 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubrańcu Dariusz Rzekanowski przedstawił 
treść pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Lubrańcu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Lubrańca za wykonanie budżetu za       
2021 r. Treść opinii stanowi załącznik do protokołu. 
Do pkt 8 h - dyskusja 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski prosił radnych o zabranie głosu.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Do pkt 9 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  
Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały 
przewodniczący rady miejskiej skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie -  15 głosami za ( radnych: Jacka Kowalewskiego, 
Grażyny Kruczkowskiej; Piotra Krygiera; Waldemara Majewskiego; Lidii Nowak; Magdaleny 
Rybowskiej; Dariusza Rzekanowskiego; Magdaleny Pawłowskiej; Zbigniewa Siewierskiego; Piotra 
Sławianowskiego; Jarosława Sobczyńskiego; Lesława Stanisławskiego; Mirosława Stefańskiego; 
Stefana Szczupakowskiego; Jacka Urbańskiego) podjęli uchwałę w sprawie rozpatrzenia                              

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za                
2021 rok. Uchwała Nr XXXIII/342/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego 
głosowania stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 15 radnych tj. 100% składu 
rady. 
Do pkt 10 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Lubrańca absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  
Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały 
przewodniczący rady miejskiej skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie -  15 głosami za ( radnych: Jacka Kowalewskiego, 
Grażyny Kruczkowskiej; Piotra Krygiera; Waldemara Majewskiego; Lidii Nowak; Magdaleny 
Rybowskiej; Dariusza Rzekanowskiego; Magdaleny Pawłowskiej; Zbigniewa Siewierskiego; Piotra 
Sławianowskiego; Jarosława Sobczyńskiego; Lesława Stanisławskiego; Mirosława Stefańskiego; 
Stefana Szczupakowskiego; Jacka Urbańskiego) podjęli uchwałę w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Lubrańca absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  
Uchwała Nr XXXIII/343/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 15 radnych tj. 100% składu rady. 
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Burmistrz Lubrańca S. Budzyński zabierając głos podziękował radnym za jednogłośne uzyskanie 
absolutorium z tytułu realizacji budżetu gminy za 2021 rok. Za współpracę podziękował swojemu 
zastępy, skarbnikowi gminy oraz  wszystkim pracownikom urzędu, instytucji i jednostek podległych. 
Podziękował radnym i sołtysom za dobrą współpracę. Za współpracę podziękował marszałkowi 
województwa za współpracę i przekazywane środki finansowe, powiatowi włocławskiemu za drogę 
Topólka – Lubraniec oraz za przyznanie środków z Polskiego Ładu na drogę Kruszyn – Lubraniec. 
Osobom rządzącym a szczególnie Pani Annie Gębickiej za środki przyznane z Polskiego Ładu. 
Burmistrz powiedział, że przekazywane środki na inwestycje, choćby na wykonany remont czy 
modernizacje oczyszczalni ścieków, powodują wzrost kosztów jej utrzymania ponieważ zwiększa się 
ilość przyjmowanych ścieków a tym samym osadu. Ze wzrostem kosztów utrzymania wiąże się 
podwyżka stawek różnego rodzaju opłat i podatków. Podsumowując wypowiedź burmistrz stwierdził, 
że trzeba pamiętać, że gmina Lubraniec w 90% składa się z gruntów rolnych i z tego tytułu ma w 
większości dochody.    
Przybyłe na obrady sesji delegacje złożyły burmistrzowi, skarbnikowi gminy, zastępcy burmistrza                    
i przewodniczącemu rady gratulacje wręczając okolicznościowe wiązanki kwiatów.  
W obradach sesji nastąpiła 15 minutowa przerwa.  
Po przerwie przystąpiono do realizacji pozostałych punktów porządku obrad.   
Do pkt 11 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania 
oceny raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Gminy Lubraniec za 2021 r. i prognozy sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2022 
– 2024. Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag i zapytań. Przedstawiony projekt 
uchwały przewodniczący rady miejskiej skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 14 głosami za ( radnych: Jacka Kowalewskiego, 
Grażyny Kruczkowskiej; Piotra Krygiera; Lidii Nowak; Magdaleny Rybowskiej; Dariusza 
Rzekanowskiego; Magdaleny Pawłowskiej; Zbigniewa Siewierskiego; Piotra Sławianowskiego; 
Jarosława Sobczyńskiego; Lesława Stanisławskiego; Mirosława Stefańskiego; Stefana 
Szczupakowskiego; Jacka Urbańskiego) podjęli uchwałę w sprawie dokonania oceny raportu o                              

sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Gminy Lubraniec za 2021 r. i prognozy sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2022 – 2024. 
Uchwała Nr XXXIII/344/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 14 radnych tj. 93,3% składu. Nieobecny 
w sali narad podczas głosowania był radny W. Majewski. 
O godz. 1357 obrady sesji opuściła radna Magdalena Rybowska. Od tej pory w obradach sesji 
uczestniczyło 14 radnych tj. 93,3% składu.  
Do pkt 12 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  na terenie Gminy Lubraniec. 
Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały 
przewodniczący rady miejskiej skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami za ( radnych: Grażyny Kruczkowskiej; Waldemara 
Majewskiego; Piotra Krygiera; Lidii Nowak; Magdaleny Rybowskiej; Dariusza Rzekanowskiego; 
Zbigniewa Siewierskiego; Piotra Sławianowskiego; Jarosława Sobczyńskiego; Lesława 
Stanisławskiego; Mirosława Stefańskiego; Stefana Szczupakowskiego; Jacka Urbańskiego), przy 1 
głosie przeciwnym radnego J. Kowalewskiego, podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  na terenie Gminy Lubraniec. 
Uchwała Nr XXXIII/345/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 14 radnych tj. 100% składu rady 
biorącego udział w obradach sesji.  
Do pkt 13 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 
dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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Radny P. Krygier zabierając głos powiedział, że powyższa uchwała dotyczy wszystkich 
mieszkańców gminy i polega na obniżeniu kosztów gospodarstw domowych poprzez zastosowanie 
dopłaty do ZUK. Radny powiedział, że jako członek komisji, podczas posiedzenia komisji 
budżetowo finansowej i rolnictwa, wstrzymał się od głosowania nad wydaniem opinii tej uchwale, 
ponieważ chciałby, aby cena za wodę i ścieki była jak najniższa, a dopłaty jak najwyższe. Radny 
powiedział, że obecnie będzie głosował za podjęciem uchwały, następnie zwrócił się do burmistrza 
o podjęcie dodatkowych działań, które wspierałyby mieszkańców w ponoszeniu wysokich kosztów 
z tytułu prowadzenia gospodarstw domowych. Radny zwrócił się z pytaniem do obecnego na sali 
narad Prokurenta ZUK Sp. z o. o. z/s w Lubrańcu p. Ryszarda Kamińskiego, czy Gmina Boniewo, 
która jest zaopatrywana w wodę z ZUK, również podjęła podobną uchwałę ?.  
Zastępca burmistrza M. Góreczny wyjaśnił, że omawiana uchwała dotyczy odprowadzania ścieków, 
a w Gminie Boniewo ZUK dostarcza jedynie wodę, nie ma odbioru ścieków.  
Radny P. Krygier odpowiedział, że chciałby, aby szukano różnych rozwiązań, które pozwoliłyby 
wesprzeć budżet mieszkańców. 
Prokurent ZUK Ryszard Kamiński odpowiedział, że ZUK w Lubrańcu dostarcza wodę do Gminy 
Boniewo do ok. 10 gospodarstw, bez odbierania ścieków. Powyższa taryfa obowiązywać będzie od 
1 lipca br., natomiast nie wykluczone są dodatkowe podwyżki, ponieważ przewidywane są wzrosty 
cen za energię elektryczną dla przedsiębiorstw, opłaty za energie elektryczną mają ogromny wpływ 
na cenę za wodę i ścieki. Dodał, że ciężko w takiej sytuacji jest znaleźć jakiekolwiek oszczędności. 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski zapytał czy wzrost cen za energię elektryczną 
wpłynie na cenę wody oraz ścieków ?. 
Prokurent ZUK Ryszard Kamiński odpowiedział, że tak. 
Radny J. Kowalewski powiedział, że podejmowana uchwała w tytule ma zapis „w sprawie ustalenia 
dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków ”. 
Przewodniczący rady miejskiej w Lubrańcu w celu wyjaśnienia wątpliwości zgłaszanej przez 
radnego J. Kowalewskiego odpowiedział, że „ zapis § 1 podejmowanej uchwały wyraźnie określa, 
że „ustala się dopłaty z budżetu Gminy Lubraniec dla wszystkich odbiorców do ceny taryfowej za 
zbiorowe odprowadzanie ścieków w wysokości 1,27 zł netto (+8 % VAT = 1,37 zł) do ceny 1 m3 

odprowadzanych ścieków w okresie obowiązywania taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę                          
i zbiorowe odprowadzanie ścieków, zatwierdzonych decyzją Dyrektora Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Warszawie nr WA.RZT.70.317.2021/10 z dnia 16 maja 2022 roku. Wyraźnie 
więc widać, że uchwała dotyczy dopłaty za odprowadzane ścieki, nie dotyczy ceny wody”. 
Zdaniem radnego J. Kowalewskiego „tytuł uchwały wprowadza w błąd, ponieważ można uważać, 
że dopłata dotyczy również wody”. Radny podziękował za wyjaśnienie a tym samym rozwianie 
wątpliwości mieszkańcom czego dotyczyć będzie dopłata. 
Ponieważ do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłaszali więcej uwag i zapytań, 
przedstawiony projekt uchwały przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 14 głosami za ( radnych: J. Kowalewskiego,                              
G. Kruczkowskiej, P. Krygiera, W. Majewskiego, L. Nowak, M. Rybowskiej, D. Rzekanowskiego, 
J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego, P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego,                    
S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ) podjęli uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Uchwała Nr XXXIII/346/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 14 radnych tj. 100 % składu biorącego 
udział w obradach.  
O godz. 1409 obrady sesji opuściła radna Magdalena Rybowska. Od tej pory w obradach sesji 
uczestniczyło 13 radnych tj. 86,7% składu.  
Do pkt 14 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do 
ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 
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nieczystości ciekłych.  
Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłosili uwag i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały 
przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym  - 12 głosami za ( radnych: G. Kruczkowskiej, P. Krygiera,                          
W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego, J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego,                                  
P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego, S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ), 
przy 1 głosie przeciwnym radnego J. Kowalewskiego,  podjęli uchwałę w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani 
do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi                  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych                  
i transport nieczystości ciekłych.  
Uchwała Nr XXXIII/347/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 13 radnych tj. 100 % składu biorącego 
udział w obradach.  
Do pkt 15 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubraniec na 2022 rok. 
Skarbnik gminy  E. Janicka wyjaśniła radnym zmiany, które zaszły w projekcie uchwały budżetowej 
od dnia posiedzenia komisji do dnia sesji. Poinformowała, że na podstawie decyzji firmy 
ubezpieczeniowej o przyznanym odszkodowaniu za uszkodzony dach na budynku PSP w Lubrańcu, 
zwiększono plan dochodów w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdz. 80101, § 0950 o kwotę 
50.872,47 zł. Na podstawie pisma wojewody zwiększono plan w dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne 
i ochrona przeciwpożarowa, rozdz. 75495 § 0970 o kwotę 20.000,00 zł. z przeznaczeniem na 
wypłaty świadczeń 40 zł. na osobę dziennie za m-c czerwiec 2022 r. Na podstawie informacji                              
z działu inwestycji, w związku z tym, że zostały zmienione okresy dofinansowanie zadań 
inwestycyjnych przy współudziale środków z budżetu państwa, wprowadzono zmiany w budżecie 
roku 2022 z przełożeniem środków i realizacji zadań na rok 2023, dotyczy to zadania pn. 
Przebudowa dróg gminnych ul. Jasińskiego, Osiedlowej w Lubrańcu. Pierwotnie te środki były 
planowane do realizacji w budżecie w całości, niemniej z uwagi na podpisana umowę i realizację 
tego zadania środki te zostaną wykorzystane w kwocie 210 tys. zł. ( udział 5% ), natomiast reszta 
zadania będzie finansowana w roku 2023, stąd przemieszczenie środków, dochodów i wydatków                 
z roku 2022 na 2023 z zabezpieczeniem środków na inspektora nadzoru. Na zadaniu  Przebudowa               
z rozbudową dróg gminnych w miejscowości Sarnowo, były planowane i zabezpieczone w 2022 
środki w kwocie 5.005.000 zł., po otwarciu ofert okazało się, że najtańsza oferta była na kwotę 
5.826.322 zł., w związku z tym podjęta została decyzja po rozmowie z wykonawcą, że w 2022 roku 
zostanie zapłacona kwota 2.650.000 zł. z tego 2.375.000 zł. z dofinansowania, natomiast kwota 
3.226.322,45 zł. zostanie zabezpieczona i zbilansowana w roku 2023. Stąd jak widać duża różnica 
pomiędzy dochodami i wydatkami tymi przedstawianymi podczas posiedzeń komisji a teraz. 
Wprowadzone zostały tez wolne środki na uzupełnienie deficytu w kwocie 140.877,06 zł. z uwagi 
na końcowe rozliczenie projektu „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Gminie 
Lubraniec”, projekt trwał do 2020 roku. Bardzo długo trwała kwestia rozliczania tego projektu, 
otrzymano pismo by z przyznanej kwoty 720 tys. zł. oddać kwotę 140.877,06 zł.                                          
( najprawdopodobniej trzeba będzie te środki zwrócić wraz z odsetkami ).  
Skarbnik gminy wyjaśniła, że uzasadnieniu treści uchwały wkradł się błąd, który nie ma wpływu na 
treść uchwały. Prosiła o naprawienie błędnego zapisu pkt 8 uzasadnienia uchwały, powiedziała, że 
radni mają zapis „Dofinansowanie zadań inwestycyjnych na 2022 zostało przeniesione na 2023 rok  
dotyczy zadania pn. Przebudowa dróg gminnych ul. Jasińskiego, Osiedlowej w Lubrańcu kwota 
3.983.421,73zł. oraz Przebudowa z rozbudową dróg gminnych w miejscowości Sarnowo 
2.375.000,00 zł. Łącznie zmniejszono dochody majątkowe w dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 
60016, § 6050 o kwotę -6.388.750,00 zł., ” a winien być „Dofinansowanie zadań inwestycyjnych na 
2022 zostało przeniesione na 2023 rok  dotyczy zadania pn. Przebudowa dróg gminnych ul. 
Jasińskiego, Osiedlowej w Lubrańcu kwota 4.013.750,00 zł. oraz Przebudowa z rozbudową dróg 
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gminnych w miejscowości Sarnowo 2.375.000,00 zł. Łącznie zmniejszono dochody majątkowe                  
w dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 60016, § 6050 o kwotę -6.388.750,00 zł.”. 
Radny P. Krygier zapytał czy podpisane są umowy na przebudowy dróg, oraz jaki prognozowany 
jest termin zakończenia prac przy ul. Jasińskiego, ul. Osiedlowej oraz w Sarnowie ?. Poprosił 
również o przedstawienie „innych kluczowych informacji” dotyczących dróg, które zaistniały od 
komisji do dnia sesji. 
Zastępca Burmistrza Lubrańca M. Góreczny odpowiedział, że odnośnie zadania dotyczącego                        
ul. Osiedlowej, ul. Lubrańskiego i ul. Jasińskiego rozstrzygnięty będzie drugi przetarg oraz zostanie 
podpisana umowa na kwotę 4 mln 190 tys. zł, z lokalna firmą. Okres realizacji do przyszłego roku. 
Zdaniem burmistrza firma powinna zrealizować zadanie w ciągu 12 miesięcy rozpoczynając pracę 
od lipca br. Przebudowa ulic będzie przebiegać etapowo, częściowo wyłączając pewne odcinki 
przebudowując całą infrastrukturę. Odcinkowa praca, ma ułatwić funkcjonowanie mieszkańcom 
powyższych ulic. Zadanie dotyczące przebudowy z rozbudową dróg gminnych w Sarnowie 
kosztować będzie po drugim przetargu 5 mln 800 tys. zł. Część zadania realizowana będzie                            
w formie „zaprojektuj wybuduj”, pozostała część „na zgłoszenie”. Jako pierwsza realizowana będzie 
część dotycząca odcinka o długości 1 km na zgłoszenie, okres realizacji całego zadanie wynosić 
będzie 12 miesięcy. Burmistrz powiedział, że oba zadania będą realizowane, jednak zadanie 
dotyczące przebudowy dróg gminnych w Sarnowie wymagać będzie dołożenia ze środków 
własnych 870 tys. zł.   
W związku z pomyłką pisarską w treści uzasadnienia uchwały konieczne było 
przeprowadzenie głosowania nad wnioskiem dotyczącym zmiany zapisu w pkt 8 uzasadnienia, 
kwoty z 3 983 421,73 zł. na kwotę  4 013 750,00 zł.  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie – 13 głosami za ( radnych: J. Kowalewskiego,                      
G. Kruczkowskiej, P. Krygiera, W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego,                                      
J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego, P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego,                   
S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego) wyrazili zgodę na zmianę zapisu w pkt 8 uzasadnienia, 

na brzmienie 4 013 750,00 zł zamiast 3 983 421,73 zł. 
Do przedstawionej wcześniej przez przewodniczącego rady treści uchwały radni nie zgłaszali więcej 
uwag i zapytań. Przedstawiony projekt uchwały przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym - 12 głosami za ( radnych: G. Kruczkowskiej, P. Krygiera,                          
W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego, J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego,                                        
P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego, S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ), 
przy 1 głosie wstrzymującym radnego J. Kowalewskiego podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubraniec na 2022 rok. 
Uchwała Nr XXXIII/348/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego głosowania 
stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 13 radnych tj. 100 % składu biorącego 
udział w obradach.  
Do pkt 16 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubraniec na lata 2022 – 2035. 
Do przedstawionej treści uchwały radni nie zgłaszali uwag i zapytań. Przedstawiony projekt 
uchwały przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym - 12 głosami za ( radnych: G. Kruczkowskiej, P. Krygiera,                        
W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego, J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego,                                  
P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego, S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ), 
przy 1 głosie wstrzymującym radnego J. Kowalewskiego podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubraniec na lata 2022 – 
2035. Uchwała Nr XXXIII/349/2022 stanowi załącznik do protokołu. Raport z imiennego 
głosowania stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 13 radnych tj. 100 % składu 
biorącego udział w obradach.  
Do pkt 17 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski poinformował, że informacja o wykonaniu                             
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w 2021 r. planu finansowego wydzielonego z rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania 
COVID – 19 Gminy Lubraniec została radnym dostarczona przed sesją. 
Do przedstawionej informacji radni nie zgłaszali uwag i zapytań. Przedstawioną treść informacji 
przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym - 12 głosami za ( radnych: G. Kruczkowskiej, P. Krygiera,                          
W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego, J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego,                               
P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego, S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ) 
przyjęli informację o wykonaniu w 2021 r. planu finansowego wydzielonego z rachunku 
środków Funduszu Przeciwdziałania COVID – 19 Gminy Lubraniec. Raport z imiennego 
głosowania stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 12 radnych tj. 92,31 % 
składu biorącego udział w obradach. Podczas głosowania nieobecny w sali narad był radny 

Jacek Kowalewski. 
Do pkt 18  
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski poinformował, że informacje o petycjach 
rozpatrzonych w 2021 r. przez Radę Miejską w Lubrańcu oraz Burmistrza Lubrańca została radnym 
przesłana wraz z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. Informacje zostały również umieszczone an 
stronie BIP urzędu. 
Do przedstawionych informacji radni nie zgłaszali uwag i zapytań. Przedstawioną treść informacji 
przewodniczący rady skierował pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie - 13 głosami za ( radnych: J. Kowalewskiego,                           
G. Kruczkowskiej, P. Krygiera, W. Majewskiego, L. Nowak, D. Rzekanowskiego,                                         
J. Sobczyńskiego, Z. Siewierskiego, P. Sławianowskiego, L. Stanisławskiego, M. Stefańskiego,                      
S. Szczupakowskiego i J. Urbańskiego ) przyjęli informacje o petycjach rozpatrzonych w 2021 r. 

przez Radę Miejską w Lubrańcu oraz Burmistrza Lubrańca. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu udział brało 13 
radnych tj. 100 % składu biorącego udział w obradach.  
Do pkt 19 
Przewodniczący rady miejskiej poinformował radnych, że zgodnie z art. 27 ustawy o samorządzie 
gminnym, w sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do 
burmistrza. Interpelacje i zapytania powinny być składane na piśmie, ponieważ obecny stan prawny 
nie przewiduje innej formy. 
Radny J. Kowalewski zabierając głos podziękował za otrzymaną informację, która dotyczyła 
realizacji zadań zgłoszonych przez członków komisji infrastruktury technicznej… podczas 
wyjazdowych posiedzeń komisji. Radny zauważył, że większość ze zgłoszonych zadań została już 
zrealizowana bądź jest w trakcie realizacji. W związku ze skierowaniem pisma do Prezesa 
Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie parkingu przy ul. Aleja Lipowa radny poprosił burmistrza                   
o dostarczenie informacji zwrotnej od Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej. Radny poprosił również                
o interwencje burmistrza  w sprawie działki przy ul. Aleja Lipowa 14, dotyczy poprawienia chodnika 
przez Spółdzielnię Mieszkaniową. Radny podziękował za „wyłatanie powstałych dziur                                       
w nawierzchni drogi ul. Rzemieślniczej oraz ul. Nowej, poprosił też o położenie nakładki na tym 
odcinku drogi, ponieważ łatanie dziur robione było masą na zimno, która ma tendencje do 
wypadania. Radny przypominając tematykę zgłoszonego podczas posiedzenia komisji problemu 
dotyczącego remontu wiaty przy ul. Nowej powiedział, że otrzymał zapewnienie, że na przełomie 
lipca/sierpnia wiata zostanie wyremontowana. Dlatego jeszcze raz prosi by zostało to wykonane.  
Sołtys sołectwa Lubrańczyk p. A. Daroszewska  nawiązując do wypowiedzi podczas obrad XXXII 
sesji, dotyczącej zdarzenia jakie miało miejsce 18 maja br. podczas rozliczania się z zebranych 
należności podatkowych i opłat, kiedy to wyraziła swoje niezadowolenie „z niegrzecznego  
potraktowania jej osoby przez pracowników urzędu”, dokonała sprostowania tej wypowiedzi, 
mówiąc, „że wtedy mówiła o pracownicy urzędu z pokoju nr 29, a nie o paniach z działu 
podatkowego, które pomimo natłoku pracy zawsze są życzliwe i pomocne”. 
Przewodniczący Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół w Lubrańcu Pan W. N. zabierając głos 
poinformował, że został złożony do Burmistrza Lubrańca, za pośrednictwem przewodniczącego rady 
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wniosek o utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej. Przypomniał w swojej wypowiedzi, że 
utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej dwukrotnie było punktem programu wyborczego obecnego 
Burmistrza Lubrańca. Młodzieżowa Rada Miejska jest organem doradczym lub inicjatywnym gminy, 
który daje młodym ludziom możliwość angażowania się w życie gminy. Przewodniczący Samorządu 
Zespołu Szkół w Lubrańcu powiedział, że „wraz z sekretarzem oraz innymi członkami samorządu 
chciałby, aby utworzono w Gminie Lubraniec Młodzieżową Radę Miejską, ponieważ zdaniem 
młodzieży są rzeczy w gminie, które im się nie podobają oraz rzeczy, które uważają, że można 
byłoby zrobić inaczej, w taki sposób, aby dla ich rówieśników stały się bardziej atrakcyjne”. 
Wnioskodawca wyraził nadzieję na pozytywne rozpatrzenie wniosku, który jego zdaniem niósłby 
korzyści zarówno dla młodzieży chcącej być członkami Młodzieżowej Rady Miejskiej, która 
angażuje się w życie Lubrańca oraz dla radnych rady miejskiej, którzy zyskaliby organ doradczy. 
Wnioskodawca dodał, że ze „względu na znajomość tematu, oraz w związku z powstaniem Statutu 
Młodzieżowej Rady Miejskiej, o którym mówił Burmistrz Lubrańca S. Budzyński podczas zebrania 
wyborczego Przewodniczącego Zarządu Osiedla, ma nadzieję, że sprawa zostanie załatwiona                       
w krótszym czasie niż ustawowo przewidywanym tj. w ciągu 3 miesięcy”. Powiedział też, że „ma 
nadzieję, że uda się utworzyć Młodzieżową Radę Miejską do września br., tak aby rada mogła zacząć 
działać, przeprowadzać wybory w szkołach, oraz doradzać i funkcjonować”. Poprosił, aby ktoś 
odniósł się do jego wypowiedzi. Na koniec zgłosił problem techniczny dotyczący transmisji obrad 
sesji polegający na zacięciu się obrazu. 
Przewodniczący rady miejskiej P. Sławianowski odpowiedział, że „problemy techniczne mogą 
wynikać z powodu załamania pogody i burzy, która była podczas obrad sesji”. Odnosząc się do 
wniosku złożonego przez Pana W.N. powiedział, że wniosek zostanie skierowany do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Lubrańcu celem dalszego podjęcia działań. 
Burmistrz Lubrańca S. Budzyński zabierając głos powiedział, „że cieszy się, że samorząd uczniowski 
wystąpił z taką inicjatywą”. Odnosząc się do słów przewodniczącego SU, jakoby Młodzieżowa Rada 
Miejska była dwukrotnie punktem programu wyborczego powiedział cyt. „to prawna, jednak                      
w związku z wprowadzeniem Budżetu Obywatelskiego i zamieszaniem z tym związanym, jako 
burmistrz zniechęciłem się do dalszych inicjatyw. Będą trwały konsultacje w tej sprawie, na które to 
spotkania zostaną zaproszeni przedstawiciele samorządu uczniowskiego, aby wspólnie uzgodnić 
zapisy Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej”. 

Ponieważ nie było więcej głosów ze strony radnych jak i pozostałych uczestników obrad, 
przewodniczący rady P. Sławianowski poprosił radnych o wyłączenie terminali i przekazanie ich 
pracownikowi obsługi.  

Dziękując wszystkim za udział o godz. 1455 przewodniczący rady P. Sławianowski 
zakończył obrady XXXIII sesji stwierdzeniem „ zamykam obrady trzydziestej trzeciej sesji Rady 
Miejskiej w Lubrańcu ”. 
Transmisja obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lubrańcu opublikowana jest na stronach urzędu 
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